

The power of together.  
Plus forts, ensemble.



ALLIANCE 150



**Passport** **Passeport**  
**2017** **2017**

## Join the Alliance!

Alliance 150 is the national hub for Canada's 150th anniversary of Confederation, promoting connection, collaboration and engagement around the thousands of initiatives 2017 has to offer.

To showcase these initiatives, we've partnered with Passport 2017, the free mobile and web app for Canada 150 events. Visit us at **[www.alliance150.ca](http://www.alliance150.ca)** or **[www.passport2017.ca](http://www.passport2017.ca)** to get instant access to thousands of events, stories, projects and initiatives taking place across the country throughout 2017.

Discover, experience and celebrate the power of together!

**[www.alliance150.ca](http://www.alliance150.ca)**

## Joignez-vous à l'Alliance!

L'Alliance 150, qui est la plateforme nationale pour le 150<sup>e</sup> anniversaire de la Confédération canadienne, favorise les liens, la collaboration et la participation pour les milliers d'initiatives offertes en 2017.

Afin de faire connaître ces initiatives, nous avons conclu un partenariat avec Passeport 2017, une application gratuite pour les appareils mobiles et le Web, axée sur les événements Canada 150. Visitez-nous à **[www.alliance150.ca](http://www.alliance150.ca)** ou **[fr.passeport2017.ca](http://fr.passeport2017.ca)** pour accéder instantanément à des milliers d'événements, d'histoires, de projets et d'initiatives qui se dérouleront au pays tout au long de 2017.

Découvrez, expérimentez et célébrez... car nous sommes plus forts, ensemble!



Canada

FUNDED IN PART BY THE GOVERNMENT OF CANADA  
FINANCÉ EN PARTIE PAR LE GOUVERNEMENT DU CANADA